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1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:02. 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. Esityslistan hyväksyminen 

 Kokouksen esityslista hyväksyttiin. 

4. Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen 

Edelliseen pöytäkirjaan tehtiin muutama muutos, ja hyväksyttiin. Edellinen pöytäkirja 

lähetetään sähköpostilistalle kokouksen jälkeen. 

5. Talous 

 Talouskatsauksessa taloudenhoitaja totesi kassakriisin olevan lähellä, olivathan 

vuosijuhlat aivan kulman takana. Tämä oli hyvin huolestuttavaa, mutta Ella vakuutti, että 

me selviämme. Tulevat tulot ovat lähinnä sponsorirahoja. Hyväksyimme kaikki 

kulukorvauspyynnöt. 

6. Tapahtumatoiminta 

 6.1. Menneet tapahtumat 



Limeksen approt ”menivät hyvin.” Osallistujia oli hyvä määrä ja fuksejakin kiitettävästi 

paikalla. 

Career starterissa ei ilmennyt mitään ongelmia – saatiinhan ruoat sinne loppujen lopulta 

hyvin. Yrityksiltä oli tullut positiivista palautetta, mikä herätti toivonkipinän 

mahdollisesta jatkoyhteistyöstä. Paneelikeskustelua luonnehdittiin mukavaksi.  

6.2. Tulevat tapahtumat 

GSE-sitsis ovat huomenna (31.10.). Emme ole jäämässä tappiolle tapahtumasta. 

Valtsikan reivit (3.11.) ovat hyvässä hallussa, huomenna on tulossa esittelyjä someen. 

Matti unohti ilmoittautua Taloussitseille (8.11.) ja koko KTTO:n kiintiö oli kokoukseen 

mennessä jo myyty loppuun. 

Kansisrisselle (28.-29.11.) on noin 40 KTTO:laista menossa. 

Sovimme alustavasti pitävämme rennon Meet the Board tapahtuman 4.12, jotta 

järjestötoiminnasta kiinnostuneet voisivat keskustella hallituksen kanssa hallitustyöstä. 

Vaalikokous ja Pikkujoulut pidetään 8.12. Nämä suunnitellaan myöhemmin.  

Jalluaatto järjestetään samalla kaavalla kuin aiemmin 16.12. 

Hallituksenvaihtomökkireissu pidetään alustavasti tammikuussa. 

7. Viestintä 

Viestintäkatsauksessa keskustelimme ainejärjestönauhojen myynnistä tiedottamisesta, 

sekä vuosijuhlien juhlapuhujavisan järjestämisestä yhteistoiminnassa kapitaalin kanssa. 

8. Yrityssuhdeasiat 

Yrityssuhdevastaavilla on kädet täynnä selvittäessään asioita Compass Lexiconin ja 

Copenhagen Economicsin kanssa. Yritysvierailua Finnfundiin selvitetään. KKV ekskursio 

järjestetään 22.11.  

9. Opintoasiat 

Opintosihteeri Otolla ei ollut mitään sanottavaa opintoasioihin liittyen. Ei ollut 

kenelläkään muulla. 

10. Urheilu 



Aluksi huonoja uutisia: Salibandysarja ei tule toteutumaan. Saman kohtalon koki myös 

futsalsarja. FC KTTO saa siis talvikaudella tyytyä omaan höntsäilyynsä.  

Sitten hyviin uutisiin: Matkaa Tampereelle kyykän MM-kisoihin aletaan organisoimaan! 

Ja kyllä, sulkapallotapahtuma on edelleen suunnitteilla. Mahtaakohan toteutua tämän 

hallituksen aikana? 

11. Vuosijuhlat ja sillis 

Vuosijuhlien haalarimerkit on tilattu. Sillikselle ollaan saatu hyvin sponsoreita, joten 

toivottavasti ruoka ja juoma ei lopu kesken. (Se ei loppunut). Vielä pitää ostaa paljon 

elintarvikkeita, muun muassa suolaa ja sitruunaa. 

Tämän jälkeen koitti vuoden ainoa hetki, jolloin hallitus aidosti saa käyttää jonkinlaista 

valtaa, nimittäin päättäminen kunniamerkkien myöntämisestä. Sovimme aluksi, että 

haluamme signaloida ulospäin ettemme ole korruptoituneita. Tänä vuonna emme siis 

myönnä hallituksen jäsenille kunniamerkkejä. Tämän jälkeen käytiin läpi vastaukset 

ehdotuslomakkeeseen. Sihteerin arvion mukaan noin viittätoista eri henkilöä oltiin 

ehdotettu. Keskustelimme jokaisesta ehdotuksesta ja perustelusta, joistakin pidempään 

kuin toisista. Lopulta päädyimme kahteen henkilöön, jolle myönnetään kunniamerkki.  

Pyry Pahkala poistui ajassa 19:02. 

Lopuksi keskustelimme ensi vuoden vuosijuhlatilasta. Emme vielä tehneet päätöstä 

tilasta. Sovimme kuitekin että yrityssuhdevastaavat ”ottavat koppia ensi vuoden 

sponssiasioista ja miettivät niitä pienissä päissään.” 

12. Tila-asiat 

Tilaryhmä tapasi tällä viikolla. Vielä tämän vuoden puolella tullaan keskustelemaan 

uudesta Arkusta ja muista uusista tiloista. Muutostyöt ovat toivottavasti maaliskuussa 

valmiit. 3. kerroksen ”akvaariosta” on tarkoitus tehdä hiljainen opiskelutila ja saman 

kerroksen aulasta ryhmätyötila. 

Economicum menee remonttiin. Ilmastointi, ikkunat ja valot uusitaan. Ehkäpä luentosali 

voi menettää maineensa massanukuttamona rempan jälkeen… 

13. Kapitaali 

Tavoitteena on, että uuden lehden taitto saadaan valmiiksi tällä viikolla. Toivomme 

sormet ristissä, että lehti saapuu painosta ennen vuosijuhlia, jotta saadaan aiemmin 



mainittu juhlapuhujavisa tehtyä järkevästi. (Lehti kyllä saapui ajoissa, mutta mokattiin itse 

asiat. Siksi ei siis ollut juhlapuhujavisaa). 

14. Muut vastuualuekuulumiset ja palaute 

Päätettiin ettemme järjestä erillistä maiseriopiskelijoiden hengailutapahtumaa. He 

voivat osallistua meidän muihin tapahtumiin. 

Ekskursioita on toivottu konsulttiyrityksiin. 

15. MMETA 

 Henkilökunta oli tiedustellut kiinnostusta järjestää keskustelutilaisuus alumnien kanssa. 

 ”Seuraava kokous pidetään alustavasti joskus” 

16. Kokouksen päättäminen 

 Kokous päätettiin ajassa 19:47. 
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